
 

Besluitenlijst Raad 

Datum 12-07-2017 

Tijd 19:00 - 23:00 

Locatie Raadzaal van het gemeentehuis (Spiekersteeg 1) in Gieten 

Voorzitter de heer drs. J.Th. Hoekema,  

Aanwezigen Hofsteenge, B; Pul, N; Sybenga, D; Berghuis, I.; Werf, J.M. van der; Fonk, 

GAW;; Reinders, L; Brands, K.; Luinge, B.A.; Neesen, M.G.W.; Brands, R; 

Hadderingh, A; Santes, H; Jacobs, JCM; Bartelds, W; Hazenberg, MJJ; Smit, A 

Griffier: mr. E.P. van Corbach 

Afwezig: Ven, M.E.B. van der Dinteren, GM van; Kuiper, C.; Harms, H  

 

Omschrijving Voor deze vergadering geldt een spreekrecht voor de publieke tribune over 

geagendeerde onderwerpen. 

 

Kenmerk Omschrijving 

1 Opening 

Besluit 

De voorzitter heet een ieder van harte welkom bij deze raadsvergadering. 

 

2 Inspraak burgers over geagendeerde onderwerpen 

Besluit 

Er hebben zich geen burgers gemeld om in te spreken. 

 

3 Vragen over niet-geagendeerde ondewerpen 

Besluit 

Er zijn geen openstaande schriftelijke vragen. 

 

4 Vaststelling agenda 

Besluit 

Er wordt ingestemd met de agenda en de voorgestelde vergaderorde. 

 

4.a HAMERSTUKKEN 

5 Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 29 juni 2017 

Besluit 

Er wordt ingestemd met de besluitenlijst van de vergadering van 29 juni 2017. 

 

6 Voorstel tot afhandeling van de ingekomen stukken 

Besluit 

De volgende ingekomen stukken worden conform voorstel voor kennisgeving 

aangenomen. 

1. Voorgangsrapportage Integrale Ouderenzorg 

2. Cliëntervaringsonderzoek Wmo 2016 

3. Afschrift Koninklijk Besluit benoeming Piet van Dijk tot burgemeester 

van Aa en Hunze 

4. Implementatie Omgevingswet in Aa en Hunze 
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6.b INHOUDELIJKE STUKKEN 

7 Beleidsplan 2017 

De fractievoorzitters spreken hun algemene beschouwingen uit en dienen een 

aantal moties in. 

Uiteindelijk trekt de PvdA motie 2 over armoedebeleid in na een toezegging 

van wethouder Dijkstra dat er op korte termijn zal worden gestart met, 

onderdelen van, het armoedebeleid. 

De VVD trekt de twee ingediende moties, over OZB verhoging en 

Toeristenbelasting, in. 

De fractie van D66 trekt zijn motie over het betrekken van inwoners bij het 

verlichtingsplan in na de verzekering van de wethouder dat dit reeds gebeurt. 

 

Besluit 

De gemeenteraad besluit  in te stemmen met het Beleidsplan 2017. De VVD 

legt een stemverklaring af waarin wordt aangegeven dat ze niet instemmen 

met besluitpunt 1 over communicerende vaten. 

Vervolgens worden de  overgebleven moties in stemming gebracht. 

 

Motie 1 van CGB over Matrixborden wordt aangenomen met 12 stemmen voor 

(CGB, PvdA, GL, CDA) en 5 stemmen tegen (VVD en D66) 

Motie 1A van CGB over mobielbereik wordt aangenomen met 15 stemmen voor 

(CGB, PvdA, GL, CDA, VVD) en 2 stemmen tegen (D66). 

Motie 1B van CGB over muurtjes Eexterveenschekanaal wordt verworpen met 8 

stemmen voor (CGB, GL en CDA) en 9 stemmen tegen (PvdA, VVD, D66) 

Motie 3 van de PvdA over transformatie sociaal domein wordt verworpen met 

11 stemmen tegen (CGB, VVD, GL en CDA) en 6 stemmen voor (PvdA en D66) 

Motie 4 over zonnepanelen van PvdA en GL wordt aangenomen met 14 

stemmen voor (CGB, PvdA, GL, CDA en D66) en 3 stemmen tegen (VVD) 

Motie 5 van de PvdA over accomodatieonderzoek Gieten wordt verworpen met 

11 stemmen tegen (CGB, VVD, GL en CDA) en 6 stemmen voor (PvdA en D66) 

Motie 6 van de PvdA over centrumontwikkeling Gieten wordt verworpen met 11 

stemmen tegen (CGB, VVD, GL en CDA) en 6 stemmen voor (PvdA en D66) 

Motie 9 van D66 over het uitkoopfonds initiatiefnemers windpark wordt 

verworpen met 11 stemmen tegen (CGB, VVD, GL en CDA) en 6 stemmen voor 

(PvdA en D66) 

Motie 10 van D66 over duurzaam en circulair denken wordt verworpen met 11 

stemmen tegen (CGB, VVD, GL en CDA) en 6 stemmen voor (PvdA en D66) 

Motie 11 van D66 inzake uitkoopfonds gevolgen krimp wordt verworpen met 

10 stemmen tegen (CGB, VVD, en GL) en 7 stemmen voor (PvdA, D66 en CDA) 

Motie 13 van GL en het CDA over bij en vlinder vriendelijk handelen wordt 

aangenomen met 14 stemmen voor (GL, CDA, CGB, PvdA en D66) en 3 

stemmen tegen (VVD). 

Motie 14 van het CDA over ondergrondse glascontainers wordt verworpen met 

9 stemmen tegen (PvdA, VVD en D66) en 8 stemmen voor (CGB, GL en CDA) 
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Toelichting 

De wethouder Financiën, de heer Co Lambert, geeft  een korte uiteenzetting 

van de grote lijn, de Financiële speelruimte en de mogelijkheden. Daarna 

spreken de (plv) fractievoorzitters hun  Algemene Beschouwingen uit in 

onderstaande volgorde: 

1. Bertus Reinders CGB, 

2. Annemieke Smit PvdA, 

3. Willem Bartelds VVD, 

4. Arie Fonk D66, 

5. Marie Claire Neesen GL 

6. Dick Sybenga, CDA 

 

De fractie van CGB dient de volgende drie moties in: 

 

1. 

De raad van de gemeente Aa en Hunze, in vergadering bijeen op 12 juli 2017 

Overwegende dat: 

1. De gereden snelheid in de dorpen op sommige plaatsen te snel is; 

2. De effecten van de mobiele matrixborden (Smiley) positief merkbaar zijn bij 

omwonenden; 

3. Het goed is af en toe bestuurders te wijzen op hun gedrag. 

Is van mening: 

 

a. Dat er een behoefte is aan uitbreiding, opdat we op meer plaatsen in de 

gemeente deze borden kunnen inzetten; 

b. Dat dit middel een vriendelijke methode is om de verkeersveiligheid te 

verbeteren. 

Stelt voor dat we extra matrixborden gaan aanschaffen en deze regelmatig 

inzetten op plaatsen waar klachten met betrekking tot de snelheid van verkeer 

aan de orde zijn. 

Stelt voor het beoogde budget, groot € 15.000,--. te halen uit de VAR. 

en gaat over tot de orde van de dag. 

Namens de fractie van de Combinatie Gemeentebelangen, 

Bertus Reinders 

Fractievoorzitter 

Deze motie wordt ondersteund door GroenLinks en CDA. 

 

1a. 

De raad van de gemeente Aa en Hunze, in vergadering bijeen op 12 juli 2017 

 

Overwegende dat: 

1. Steeds meer inwoners uitsluitend beschikken over een mobiel 

telefoonabonnement; 

2. Er te veel zogenaamde witte vlekken met slecht tot geen mobiel bereik in 

onze gemeente zijn; 
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3. Het onverantwoord is dat in noodgevallen diensten onbereikbaar zijn. 

 

Is van mening dat: 

 

c. We als gemeente een signaal moeten afgeven aan de verantwoordelijke 

instanties en hun op te roepen snel iets te doen, teneinde de witte vlekken te 

laten verdwijnen; 

d. We daarnaast onze inwoners informeren over de situatie in hun gebied en 

eventuele oplossingen aanreiken. 

 

Stelt voor dat het college een brief schrijft aan de verantwoordelijke instanties 

met een duidelijke oproep om met hoogst mogelijke urgentie iets aan 

genoemd probleem te doen. 

 

Stelt voor in kaart te brengen hoe het is gesteld met het mobiele ontvangst in 

onze gemeente, de inwoners hierover te informeren en te wijzen op mogelijke 

opties. 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

Namens de fractie van de Combinatie Gemeentebelangen, 

Bertus Reinders 

Fractievoorzitter 

 

Deze motie wordt ondersteund door GroenLinks en CDA. 

 

1b 

De raad van de gemeente Aa en Hunze, in vergadering bijeen op 12 juli 2017 

 

In het dorp Eexterveenschekanaal zijn bij de komovergangen en bij een aantal 

wegversmallingen binnen de bebouwde kom gemetselde wegmarkeringen 

aangebracht. Deze zijn in een zeer slechte staat. Vanuit het dorp is onderzoek 

verricht naar herstellen van de muurtjes. Dat is in de huidige staat helaas geen 

optie meer. Complete vervanging is dan ook noodzakelijk. 

 

Overwegende dat: 

1. De haven in Annerveenschekanaal inmiddels is opgeknapt en dit een 

belangrijke verbinding vormt met Eexterveenschekanaal. 

2. Dat de regionale ontwikkelingen in het kader van Turf naar Toervaart van de 

afzonderlijke gemeenten passende investeringen vragen. 

3. Dat de kwaliteit van de leefomgeving in Eexterveenschekanaal zeer negatief 

in beeld komt met  slooprijpe muurtjes. 

4. De fiets- en vaartoerist in Eexterveenschekanaal vervalsituaties zal 

aantreffen. 

 

Is van mening: 
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a. Dat de muurtjes zo spoedig mogelijk moeten worden opgeknapt. 

b. Restaureren en opknappen van de muurtjes geen vitale oplossing is voor de 

lange termijn. 

c. Dat complete vervanging gewenst is. 

 

Stelt voor het benodigde budget, groot € 35.000 te halen uit de VAR. 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Namens de fractie van Combinatie Gemeentebelangen, 

Bertus Reinders 

Fractievoorzitter 

 

De fractie van de PvdA dient de volgende vijf moties in. 

 

2. 

Motie Armoedebeleid 

De gemeenteraad van de gemeente Aa en Hunze, in vergadering bijeen op 

woensdag 12 juli 2017, inzake de vaststelling van het beleidsplan 2017 

 

Constaterende dat: 

• Er steeds meer  mensen  moeite hebben om met de beschikbare middelen 

rond te komen. 

• Bestaande maatregelen onvoldoende helpen  om de armoede tegen te gaan. 

• Het kabinet ook heeft geconstateerd dat de armoede in ons land oploopt en 

hiertegen maatregelen wenst te nemen. 

Overwegende dat: 

• Er in de decembercirculaire  door het ministerie extra geld ter beschikking is 

gesteld dat bestemd is voor armoede bestrijding. 

• Dat dit geld nadrukkelijk bestemd is voor nieuw beleid en derhalve niet 

bestemd mag worden ter aanvulling van bestaande programma's. 

 

Verzoekt het college: 

• Op het aangekondigde voorstel dit geld aan te wenden tegen 

laaggeletterdheid terug te komen, dit zien wij niet als nieuw beleid. 

• In september met de raad van gedachte te wisselen in welke programma's 

gedacht wordt. 

• In december een uitgewerkt voorstel over de structurele aanwending van 

deze middelen voor te leggen. 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Namens de PvdA Aa en Hunze 

Mevr. A. Smit 
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3.  

Motie  transformatie sociaal domein 

De gemeenteraad van de gemeente Aa en Hunze, in vergadering bijeen op 

woensdag 12 juli 2017, inzake de vaststelling van het Beleidsplan 2017 

 

Constaterende dat: 

• Het college voor de transformatie van het sociaal domein € 950.000,- denkt 

nodig te hebben 

• Zij die middelen onttrekt aan deels  de reserve van het sociaal domein en € 

250.000,- uit de Vrije Algemene Reserve. 

Overwegende dat: 

• Er eerst een gedegen onderzoek dient plaats te vinden naar de rechtsvorm 

waarin de uitvoering van het sociaal domein wordt vormgegeven.  De gekozen 

rechtsvorm is bij een deel van de raad zeer omstreden en hierover is nog geen 

besluit genomen. 

• Afhankelijk van de gekozen rechtsvorm pas definitief kan worden bepaald 

wat de kosten van de transformatie zullen zijn. 

• Het gereserveerde geld van de reserve sociaal domein, nadrukkelijk bedoeld 

is  om tekorten die ontstaan bij de uitvoering van de verschillende regelingen 

op te lossen. 

• Deze gelden niet bestemd zijn  voor organisatiewijzigingen. 

Verzoekt het college: 

• Eerst een hernieuwd onderzoek te doen naar een acceptabele rechtsvorm 

voor het sociale domein. 

• Per rechtsvorm aan te geven wat de benodigde middelen zijn. 

• Buiten  de reserve sociaal domein dekking te zoeken voor de transformatie. 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Namens de PvdA Aa en Hunze 

Mevr. A. Smit 

 

4. 

Motie zonnepanelen 

De gemeenteraad van Aa en Hunze, in vergadering bijeen op woensdag 12 juli 

2017, inzake de vaststelling van het Beleidsplan 2017 

 

Constaterende dat: 

• dat in de commissievergadering van 22.6.2017 een presentatie is gegeven 

t.a.v. het Beleidskader zonne energie; 

• dat keuzen moeten worden gemaakt, waar in onze gemeente zonnepanelen 

wel, niet of onder voorwaarden worden toegestaan en waar de grenzen moeten  
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worden gesteld; 

Overwegende dat: 

• dat dat een positieve grondhouding moet worden aangenomen t.a.v. 

zonnepanelen; 

• dat  panelen op  daken van gemeentelijke gebouwen, gebouwen van 

instellingen, bedrijven en  op braakliggende  terreinen en langs 

hoofdinfrastructuur prioriteit moeten  krijgen; 

• dat daarmee vanuit centrale lokaties in bestaand stedelijk gebied direct 

energie kan worden geleverd aan het omringende (verzorgings)  gebied; 

• dat de gemeente een voorbeeldfunctie vervult en tevens een aanjaagfunctie 

moet vervullen ten opzichte van instellingen en bedrijven; 

Verzoekt het college: 

• uit te spreken dat zonne energie in bestaand stedelijk gebied, vanaf 

gemeentelijke gebouwen, gebouwen van bedrijven en  instellingen, 

braakliggende terreinen  en lokaties langs hoofdinfrastructuur absolute 

prioriteit moet  krijgen; 

• dat de gemeente enerzijds een voorbeeldfunctie moet (blijven) vervullen met 

eigen gemeentelijke gebouwen en daarnaast een aanjaagfunctie moet vervullen  

voor instellingen en bedrijven. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Namens de PvdA Aa en Hunze: Mevr. A. Smit       

Namens GroenLinks: Mevr. M. Neessen 

 

5. 

Motie accommodatie onderzoek Gieten 

 

De gemeenteraad van Aa en Hunze, in vergadering bijeen op woensdag 12 juli 

2017, inzake de vaststelling van het Beleidsplan 2017 

 

Constaterende dat: 

• dat de Vereniging Dorpsbelangen Gieten  e.o. in de begrotingsvergadering 

van 10 .11.2016 een noodkreet heeft geslaakt over beschikbare oefen- en 

uitvoeringsruimten voor cultuurverenigingen in Gieten e.o.; 

• dat B. en W. in de reactie op   het onderzoeksrapport van de Cultuur 

Visiegroep Gieten,  de koppeling heeft gelegd met de Omgevingsvisie voor 

centrum Gieten; 

 

Overwegende dat : 

• dat de accommodatieproblematiek inhoudelijk een heel ander karakter heeft 

dan het  ruimtelijk economische karakter van de Omgevingsvisie; 

• dat het deelgebied waarbinnen voor de verenigingen naar oplossingen kan 

worden gezocht niet toevalligerwijs zal   samenvallen met de gebiedscontouren 

van de Omgevingsvisie; 

• dat de urgentie van de accommodatieproblemen bovendien van dien aard is 
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dat deze een  afzonderlijk traject verdienen; 

• dat daarbij op voorhand  geen enkele optie, ook niet de meest 

verstrekkende, mag worden uitgesloten; 

 

Verzoekt het college: 

• het onderzoek naar geschikte accommodaties voor verenigingen in Gieten 

los te koppelen van de Omgevingsvisie en in een afzonderlijk traject te zetten; 

• op zeer korte termijn te komen met een quick scan, waarin alle 

mogelijkheden voor het oplossen van de accommodatieproblemen  in Gieten in 

breed perspectief op rij worden gezet. 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Namens de PvdA Aa en Hunze 

Mevr. A. Smit 

 

6. 

Motie Centrumontwikkeling Gieten 

 

De gemeenteraad van Aa en Hunze, in vergadering bijeen op woensdag 12 juli 

2017, inzake de vaststelling van het Beleidsplan 2017 

 

Constaterende dat: 

• dat het centrum van Gieten al een aantal jaren  onderhevig is aan leegstand 

en verpaupering (Schoolstraat, lokatie Vlieghuis, Stationsstraat); 

• dat het college van B. en W. tot dusverre niet bij machte is geweest om deze 

negatieve ontwikkeling een halt toe te roepen; 

• dat de inrichting en kwaliteit van het openbaar gebied en de bebouwing een 

gedeelde  verantwoordelijkheid is van gemeente en middenstand en  vastgoed 

ondernemers; 

Overwegende dat: 

• de Omgevingsvisie Gieten centrum  ("meer initiatieven bij burgers en 

bedrijven met de overheid als facilitator") niet meer zal zijn dan een doekje 

voor het bloeden en als instrument eenvoudigweg tekort schiet om de 

problemen op te lossen; 

• dat parallel aan de Omgevingsvisie zal moeten worden onderzocht welke 

andere instrumenten kunnen worden ingezet om het tij  te keren in dit gebied; 

• dat o.a. de Wet op de bedrijveninvesteringszones (BIZ) daarbij  een rol kan 

vervullen; 

• dat de gemeenteraad ingevolge de Wet BIZ  een belasting kan instellen - een 

bestemmingsheffing -  ter bestrijding van kosten die in de openbare ruimte 

moeten worden germaakt, gericht op verbetering van leefbaarheid, veiligheid, 

ruimtelijke kwaliteit of economische ontwikkeling van een desbetreffende 

winkelzone; 

• dat de opbrengst als subsidie  wordt verstrekt aan een  op te richten 
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vereniging of stichting; 

• dat daarnaast ook overige mogelijkheden van financiering en subsidiëring 

moeten worden verkend; 

• dat de  gemeente Pekela in dit verband een sprekend voorbeeld is: subsidie 

provincie, aankoop gemeente gericht op passende herbestemming; 

Verzoekt het college: 

• de aanpak van de verpaupering van het centrum  van Gieten hoge prioriteit 

toe te kennen; 

• B.en W. te verzoeken om parallel aan de totstandkoming van de 

Omgevingsvisie de mogelijkheden te verkennen van financiering, subsidiëring, 

aankoop en herbestemming en bestemmingsheffing. 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Namens de PvdA Aa en Hunze  

Mevr. A. Smit 

 

De fractie van de VVD dient de volgende twee moties in: 

 

7. 

Motie  OZB verhoging 

De gemeenteraad van de gemeente Aa en Hunze in vergadering bijeen op 

woensdag 12 juli 2017 inzake vaststelling van het Beleidsplan 2017 

 

Constaterende dat: 

• Er een verhoging OZB is van € 136.000,= komend uit de aangenomen 

rentenota tijdens de raadsvergadering van 29 juni j.l. 

Overwegende dat: 

• de financiële positie van de gemeente goed is. 

• de financiële effecten van de aangenomen rente nota vrijwel nihil is. 

• de OZB verhogingen op deze wijze veel te groot worden. 

 

Verzoekt het college: 

de voorgenomen verhoging OZB van € 136.000,= voortvloeiende uit de rente 

nota niet door te voeren. En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Namens de fractie VVD Aa en Hunze 

Willem Bartelds 

Bert Hofsteenge 

Bas Luinge 

 

8. 

Motie  toeristenbelasting 

De gemeenteraad van de gemeente Aa en Hunze in vergadering bijeen op 

woensdag 12 juli 2017 inzake vaststelling van het Beleidsplan 2017 
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Constaterende dat: 

• de opbrengst Toeristenbelasting dit jaar met € 50.000,- is gestegen door 

meer overnachtingen in onze gemeente. 

Overwegende dat: 

• de toeristische sector over de gehele lijn de crisis nog niet te boven is. 

• het voor met name gezinnen die hier enige weken vertoeven de 

toeristenbelasting een hele uitgave is bovenop de prijs van de geboekte 

accommodatie of verblijf. 

• een plafond wat betreft de Toeristenbelasting nooit wordt bereikt. 

• het streven naar gelijkheid in tarieven in Drenthe evenmin wordt gerealiseerd 

omdat een aantal gemeenten uit de pas lopen. 

Verzoekt het college: 

de Toeristenbelasting te bevriezen zolang het aantal overnachtingen in onze 

gemeente blijft stijgen. 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Namens de fractie VVD Aa en Hunze 

Willem Bartelds 

Bert Hofsteenge 

Bas Luinge 

 

De fractie van D66 dient de volgende drie moties in: 

 

9. 

Motie inzake Onderzoek uitkoopfonds initiatiefnemers windparken 

De gemeenteraad van de gemeente Aa en Hunze, in vergadering bijeen op 

woensdag 12 juli 2017 inzake de vaststelling van het beleidsplan, 

Overwegende: 

• Dat er angst en onrust is in het plangebied 

• Dat sociale verhoudingen onder druk zijn komen te staan of reeds zijn 

verstoord 

• Dat ons berichten bereiken dat sommige initiatiefnemers hier ook ongelukkig 

mee zijn 

• Dat zij door reeds gedane investeringen zich moeilijk uit de planvorming 

kunnen terugtrekken 

• Dat elke molen minder beter is voor de leefbaarheid in het gebied en dat 

daarmee de kansen voor een op te zetten windpark mogelijk verminderen 

 

Verzoekt het college om: 

• De mogelijkheid te onderzoeken of samen met provincie en derden een 

uitkoopfonds kan worden ingesteld, waardoor initiatiefnemers zich terug 

kunnen trekken uit de planvorming door ze schadeloos te stellen voor de door 

hun gedane investeringen, en zo de mogelijkheid te openen om de bouw van 

een windturbinepark te voorkomen en alternatieven vormen van groene 
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energie in deze regio meer kans te geven 

 

en gaan over tot de orde van de dag. 

 

Namens D66 Aa en Hunze, 

Arie Fonk, Ans Jacobs 

 

10. 

Motie inzake Faciliteer duurzaam en circulair denken 

De gemeenteraad van de gemeente Aa en Hunze, in vergadering bijeen op 

woensdag 12 juli 2017 inzake de vaststelling van het beleidsplan, 

Overwegende dat: 

• Veel nog goed bruikbare objecten en materialen op het vuiloverlaadstation 

aan de Spekstoep worden aangeboden 

• Het afvoeren, sorteren en verwerken tot nieuwe producten veel geld en 

energie kost en bovendien milieubelastend is 

• We op de Spekstoep een voorziening kunnen maken waar goed herbruikbare 

spullen gedurende een bepaalde periode kunnen worden geplaatst 

• Deze objecten om niet door pashouders kunnen worden meegenomen 

• Veel starters, nieuwkomers en anderen hiermee gebaat kunnen zijn, 

 

Verzoekt het college om: 

• Een overkapping op de Spekstoep te plaatsen met als doel objecten en 

materialen om niet voor hergebruik aan te bieden aan pashouders, waardoor 

duurzaam en circulair denken wordt bevorderd en waarbij de kosten voor deze 

voorziening kunnen worden terugverdiend door minder uitgaven aan afvoer en 

verwerking 

 

en gaan over tot de orde van de dag. 

Namens D66 Aa en Hunze, 

Arie Fonk, Ans Jacobs 

 

11. 

Motie inzake Onderzoek naar mogelijkheden uitkoopfonds gevolgen krimp 

De gemeenteraad van de gemeente Aa en Hunze, in vergadering bijeen op 

woensdag 12 juli 2017 inzake de vaststelling van het beleidsplan, 

Overwegende dat: 

• Door krimp ongewenste leegstand en mogelijk verpaupering ontstaat 

• Dit een negatieve invloed heeft op de kwaliteit van de leefomgeving 

• Elders, zoals in de provincie Zeeland en in de Achterhoek, goede ervaringen 

zijn met de uitkoop van verpauperende objecten, die vervolgens worden 

afgebroken waarna het vrijkomende terrein kan worden ingeplant 

• Deze ingrepen een positief effect hebben op de leefkwaliteit van het gebied 

 

Verzoekt het college om: 
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• Te onderzoeken of in de toekomst een dergelijk fonds samen met de 

provincie en mogelijk andere partners in het leven kan worden geroepen. 

en gaan over tot de orde van de dag. 

 

12. 

Motie inzake Betrek inwoners bij het Openbaar Verlichtingsplan 

De gemeenteraad van de gemeente Aa en Hunze, in vergadering bijeen op 

woensdag 12 juli 2017 inzake de vaststelling van het beleidsplan, 

Overwegende dat: 

• Bewoners vaak beter weten welke openbare verlichting in hun directe 

woonomgeving wel of geen nut heeft 

• In andere gemeenten goede ervaringen zijn opgedaan in het betrekken van 

burgers bij het openbaar verlichtingsplan 

• De uitkomsten soms verrassend en efficiënt zijn 

• Het mogelijk kostenbesparend werkt 

 

Verzoekt het college om: 

• De gehele bevolking via een oproep in de Schakel en op de gemeentelijke 

website te betrekken bij het nut en de noodzaak van de openbare verlichting in 

hun directe woonomgeving. 

en gaan over tot de orde van de dag. 

 

De fractie van het CDA dient de volgende twee moties in. 

 

13. 

Motie bij- en vlindervriendelijk handelen 

 

De gemeenteraad van de gemeente Aa en Hunze, in vergadering bijeen op 12 

juli 2017, inzake beleidsplan 2017, 

 

Overwegende, 

• dat in Nederland en vele andere landen de honingbijen en talrijke wilde 

bijensoorten sterk in aantal zijn teruggelopen, 

• de honingbij en in mindere mate andere bestuivers cruciaal zijn voor natuur 

en landbouw, 

• dat de ineenstorting van de bijenstand grote en onomkeerbare gevolgen kan 

hebben voor de biodiversiteit en de voedsel- en fruitproductie, 

• dat de bijenstand een goede indicator is voor de algehele ecologische 

gezondheid, 

• dat door een afname van drachtplanten(dit zijn planten die veel nectar en 

stuifmeel leveren, waarvan bijen afhankelijk zijn) de leefomgeving van bijen en 

vlinders verslechtert in Nederland, 

• dat uit diverse onderzoeken en publicaties, waaronder de Dagvlinderatlas 

2016 van de Vlinderwerkgroep Drenthe, blijkt dat sprake is van een 

dramatische teruggang van diverse vlindersoorten en voor sprinkhanen 
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vergelijkbare onderzoeken bekend zijn, 

• het aantal soorten vlinders in het agrarisch landschap drie keer sneller 

afneemt dan in natuurgebieden en ook in de Drentse bermen in de afgelopen 

jaren er diverse soorten vlinders zijn verdwenen, 

• bermen, graslanden en weiden minder bloemrijk zijn en er steeds minder 

houtwallen en struiken zijn, 

• voor planten en hun bestuivers (vlinders, bijen en andere insecten) bermen 

en slootkanten een belangrijk leefgebied vormen en dat deze ook zorgen voor 

een groene dooradering van het Drentse landschap 

• een duurzaam ecologisch berm- en slootbeheer positief effect heeft op de 

biodiversiteit, 

• educatie een positief effect heeft op het ontwikkelen van draagvlak voor 

bestuivers, 

• in Provinciale Staten op 7 juni een motie is aangenomen om hier actief mee 

aan de slag te gaan, zodat er een gemeenschappelijke basis is voor dit beleid; 

 

Verzoekt het college om namens de gemeente Aa en Hunze het convenant 

Bijvriendelijk handelen te ondertekenen en hiernaar te handelen – hetgeen 

betekent dat we afspreken dat de gemeente streeft naar de volgende 

onderdelen van beleid: 

 

1. bij-vriendelijk handelen; 

2. actief bijdragen om de leefomstandigheden van bijen (zowel wilde bijen als 

honingbijen) te verbeteren door te kiezen voor een ecologisch groenbeheer; 

3. onkruidbestrijding op een milieuvriendelijke manier uitvoeren; 

4. en dit ook uitdragen; 

 

En verzoekt het college in aanvulling daarop aan te sluiten bij het initiatief van 

de provincie  om te komen tot een gemeenschappelijke aanpak  en programma 

voor versterking van de biodiversiteit (voor onder andere boerenlandvlinders, 

bijen en bedreigde insecten) en daartoe: 

 

• aandacht te besteden aan ecologisch  bermbeheer en het  ontwikkelen en 

behouden van bloemenweides en bloemenstroken in het agrarisch 

cultuurlandschap, bedrijventerreinen, recreatiegebieden en dergelijke, om de 

biodiversiteit te bevorderen (aansluitend op de evaluatie van de pilot 

ecologisch bermbeheer die in onze gemeente al draait), 

• mee te werken aan het ontwikkelen van educatie  samen met  bv andere 

gemeenten, waterschap en Rijkswaterstaat en 

• de raad in het najaar te informeren over de stand van zaken 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

namens de fractie van GroenLinks 

Marie-Claire Neesen 
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namens de fractie van het CDA 

Dick Sybenga 

De motie wordt ondersteund door CGB 

 

14. 

De gemeenteraad van de gemeente Aa en Hunze, in vergadering bijeen op 12 

juli 2017, inzake beleidsplan; 

De raad, 

gehoord hebbende de beraadslaging, 

overwegende; 

• dat we in de gemeente ondergrondse en bovengrondse glascontainers 

hebben 

• dat de ondergrondse de voorkeur verdienen, met name door: 

a. minder lawaai in de omgeving 

b. nettere uitstraling en 

c. minder ruimte innemen, 

 

verzoekt het college; 

 

• de mogelijkheid te onderzoeken om ook in de dorpen waar de glasbakken 

nog bovengronds zijn, hier ook voor ondergrondse glascontainers te kiezen, 

• een centrale plaats in het dorp kiezen, waar inwoners regelmatig komen. 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

CDA Aa en Hunze, 

Dick Sybenga. 

 

 

8 Sluiting 

         De voorzitter sluit de vergadering en dankt een ieder voor zijn of haar inbreng. 


